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Geacht college 
 
Afgelopen week lazen wij een aantal artikelen met betrekking tot miljoenenfraude bij advocatenkantoor Pels 
Rijcken. Ook de Provincie Noord Brabant en mogelijk ook onze gemeente lijkt schade te lopen door deze 
verduistering. 
 
Wij hebben de onderstaande vragen; 
 

1) Loopt onze gemeente schade op door deze fraudezaak? 
 

2) Heeft uw college al inzichtelijk wat de mogelijke schade is? 
 

3) In de krantenartikelen wordt gesproken over een onderzoek dat lopende zou zijn. Is uw college al op 
de hoogte van de inhoud van dit onderzoek? 
 

4) Is er mogelijk al zicht op het verhalen van de (mogelijke) schade en zo ja gaat de gemeente 
Helmond dat in gezamenlijkheid met andere gemeenten en de provincies oppakken? 
 

5) Wanneer verwacht u meer informatie te kunnen geven over deze kwestie? 
 
In afwachting van uw spoedige reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA Fractie, 
 
Yalcin Yeyden, fractievoorzitter 
Ron Peters, fractiesecretaris 
  



 

Gemeenteraad van Helmond Blz. 2 
Bijlage 20  

 

 
Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1) Loopt onze gemeente schade op door deze fraudezaak? 
Volgens de artikelen van onder andere 9 maart jl. in het Eindhovens Dagblad betreft de verduistering 
inzake rente bij de verkoop van afvalbedrijf Attero in 2014. Zes provincies en meer dan 100 
gemeenten zouden daarbij € 55.000 aan rente zijn misgelopen. Ook de gemeente Helmond heeft in 
2014 de aandelen van Attero verkocht. Of de gemeente daadwerkelijk schade heeft ondervonden is 
nog niet duidelijk. De gemeente is (nog) niet geïnformeerd over het lopende onderzoek door 
advocatenbureau Pels Rijcken.  
 

2) Heeft uw college al inzichtelijk wat de mogelijke schade is? 
Gezien het feit dat de gemeente nog niet geïnformeerd is over de fraude dan wel over de mogelijke 
schade, is nog niet inzichtelijk wat de mogelijke schade is. De gemeente Helmond was slechts voor 
0,015484%1 aandeelhouder. De verwachte schade wordt daarmee gering ingeschat.   

 
3) In de krantenartikelen wordt gesproken over een onderzoek dat lopende zou zijn. Is uw college al op 

de hoogte van de inhoud van dit onderzoek? 
De gemeente is (nog) niet geïnformeerd over een dergelijk onderzoek en de eventuele mogelijke 
schade.  
 

4) Is er mogelijk al zicht op het verhalen van de (mogelijke) schade en zo ja gaat de gemeente 
Helmond dat in gezamenlijkheid met andere gemeenten en de provincies oppakken? 
Er is nog geen zicht op het verhalen van de (mogelijke) schade.  
 

5) Wanneer verwacht u meer informatie te kunnen geven over deze kwestie? 
Zodra wij nadere informatie ontvangen over het lopende onderzoek en de mogelijke consequenties 
voor de gemeente Helmond zal de gemeenteraad daarover geïnformeerd worden.  

 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 

                                                 
1 Raadsinformatiebrief Voorgenomen besluit verkoop aandelen Attero d.d. 8 april 2014 


